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§ 3   

Tertialrapport 2 år 2016 

Beslut 

1. Tertialrapport 2 2016 med tillhörande bilagor godkänns och 

överlämnas till kommunstyrelsen. 

2. Godkänner omslutningsförändringar om 9,8 mnkr. 

3. Nämnden begär för arbete med utsatta EU-medborgare i 

samband med avhysning 960 tkr. 

4. Nämnden begär medel för ökade kapitalkostnader inom 

parkmiljö 0,6 mnkr, varav 0,4 mnkr avser avskrivning och 

0,2 mnkr avser ränta. 

5. Nämnden begär stimulansbidrag om 0,6 mnkr för 6 

servicebostäder i kvarteret Hornslandet som startar i april 

2017. 

6. Paragrafen justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen fortsätter arbetet med att uppfylla 

kommunfullmäktiges fyra inriktningsmål och redovisar en 

ekonomi i balans med 8,4 mnkr i överskott. Verksamheten 

utförs enligt av stadsdelsnämnden fastställd verksamhetsplan. I 

det närmaste alla målvärden i indikatorer bedöms bli uppfyllda 

och aktiviteter verkställda under året. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 13 september 2016. 

Dnr 2016-468-1.2.1. och 2016-495-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Maria Antonsson m.fl. (MP), Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) 

och Jaime Barrios (V) anmälde ett särskilt uttalande enligt 

följande. 

 

Halva mandatperioden är snart tillända och vi, i den rödgröna 

majoriteten, arbetar för ett Östermalm som är ekologiskt, socialt 

och ekonomiskt hållbart. Därför är det glädjande att se att det på 

så många områden varit en positiv utveckling i stadsdelen på 

dessa områden under perioden. 

  

Ur tertialen vill vi särskilt lyfta fram följande;  

· Sommarjobben har ökat från 60 (år 2014) till 200 
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· Försörjningsstödet fortsätter att minska i stadsdelen  

· Förskolornas positiva resultat i brukarundersökningen 

· Stor ökning av antalet odlingslådor i flera stadsdelar 

· Det systematiska arbetet mot att få våra förskolor 

kemikaliesmarta och den stora ökningen av ekologiska 

livsmedel i förskolan 

· Att stadsdelen utvecklat ungas delaktighet och 

inflytande med ett ungdomsråd och att samarbetet med skolorna 

om ungas möjlighet att påverka fortsätter  

· Ytterligare en dagverksamhet för äldre en dag i veckan 

öppnar inom kort i Hjorthagen 

· Minskad sjukfrånvaro 

· Lokalt utvecklingsprogram är på väg att implementeras 

 

Vi har, i den rödgröna majoriteten höga ambitioner och blickar 

framåt med ytterligare steg i riktningen mot ett ekologiskt, 

socialt och ekonomiskt hållbart Östermalm. Det är glädjande att 

sjukfrånvaron har börjat minska, om än i liten skala, så är det 

väldigt positivt. Det visar att förvaltningen har arbetat aktivt 

med både rehabiliterande och motiverande insatser för att 

minska sjukfrånvaron. 

    
Särskilt uttalande 

Tobias Sjö m.fl. (M) och Mimmi Deljerud Engholm (L) 

anmälde ett särskilt uttalande enligt följande. 

 

Det är positivt att nämndens måluppfyllelse generellt är god 

såväl ekonomiskt som verksamhetsmässigt. Det är glädjande att 

förvaltningens tjänstemän som vanligt arbetar hårt och 

målmedvetet för att eftersträva god kontroll över Östermalms 

ekonomi. 

 

Det är också glädjande att sjukfrånvaron minskar jämfört med 

föregående tertialrapport, men sjuktalen ligger fortfarande långt 

över de som Alliansen efterlämnade sig 2014. Vi ställer oss 

frågande till att sjukfrånvaron i tertialrapporten ges grönt ljus. 

Även om sjukfrånvaron sjunkit till 7,8 % ligger den fortfarande 

över årsmålet om 7,5 %, ett årsmål som även det ökat kraftigt 

sedan Alliansen styrde. 

 

Östermalm ska vara en stadsdel där alla kan växa. En attraktiv, 

trygg stadsdel för boende och besökare i hjärtat av Stockholm. 

Östermalm behöver primärt fortsätta sitt arbete med ökad 

kvalitet i förskolor, äldreomsorg och socialtjänst. Vi vill också 

påskynda och förstärka arbetet med ökad trygghet och 

renhållning i vår stadsdel. 
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Den rödgrönrosa majoriteten har tyvärr ingen ordentlig 

uppfattning om vad de vill åstadkomma. De har ingen idé om 

vad som är uppgiften på lång sikt. De som får betala för den 

rödgrönrosa majoritetens tomhänthet och förvirring är 

medborgarna. Sedan maktskiftet har skatten höjts med 1,3 

miljarder kronor.  Risken för ytterligare en skattehöjning är 

påtaglig.   

 

I övrigt hänvisar vi till vårt budgetförslag i Kommunfullmäktige 

och till vår reservation till Östermalms stadsdelsnämnds 

verksamhetsplan för 2016 samt vår reservation mot 

flerårsbudget 2017-2019. 

 
Ersättaryttrande 

Maximillian Molin (C) och Steven Crosson (KD) anmälde att 

om de hade tjänstgjort i nämnden hade de ställt sig bakom 

moderaternas och liberalernas särskilda uttalande. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


